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Frombork, 28.11.2014 r.  

RO.0002.1.2014.MI  

 

Protokół nr I/14 

 

I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 28 listopada 2014 r., która odbyła się  

w sali obrad Urzędu Miasta i Gminy we Fromborku. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
00

 a zakończono o godz. 11
50

. 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Burmistrz Miasta i Gminy Frombork – Małgorzata Wrońska 

2. Ewa Rymarska -  Skarbnik gminy 

3. Maria Rogińska  - sekretarz gminy  

4. Sylwia Mechlińska – Dyrektor Zespołu Szkół we Fromborku 

5. Anna Zakrzewska – Wicedyrektor  Zespołu Szkół ds. przedszkola  

6. Henryk Horbacz – Dyrektor MGOK we Fromborku 

7. Maria Łacko – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej we Fromborku  

8. Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

9. Pracownicy urzędu 

 

 

Pan Bogusław Zych poprosił o powstanie, gdyż wprowadzony zostanie sztandar miasta.  

Pan Bogusław Zych powiedział, że w związku z  tym, że jest to uroczysta sesja Rady Miejskiej   

we Fromborku,  odsłuchany zostanie hymn polski. Poprosił wszystkich obecnych o powstanie.  

 

 Hymn polski odsłuchano. 

 

Ad. pkt 1.  

 

Otwarcia I inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku dokonała najstarsza wiekiem radna 

Anna Żurowska. Pani Anna Żurowska powiedziała, że zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym, jako najstarsza wiekiem radna otwiera I sesję Rady Miejskiej 

we Fromborku. Radna dodała, że jest to zaszczyt i dołoży wszelkich starań, aby pierwsza sesja 

przebiegła sprawnie i zgodnie z prawem.  

Pani Anna Żurowska przywitała Panią Burmistrz Małgorzatę Wrońską, przybyłych gości, 

pracowników urzędu oraz mieszkańców.  

 

Radna stwierdziła, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 

15 radnych.  

 

Ad. pkt 2.  

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej we Fromborku Pani Barbara Chomacka wręczyła nowo 

wybranym radnym zaświadczenia o wyborze na radnego według kolejności alfabetycznej.  
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1. Gawłowski Jacek 

2. Gawłowski Wojciech 

3. Jakóbczyk Magdalena 

4. Kędzierska Barbara  

5. Krukowska Wioletta 

6. Łukasik Małgorzata 

7. Markun Robert 

8. Pietkiewicz Zbigniew 

9. Ros Agnieszka 

10. Rymkiewicz Monika 

11. Stankiewicz Agata 

12. Strabel Dorota 

13. Urbanowicz Jadwiga 

14. Woelky Longina  

15. Żurowska Anna  

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej we Fromborku Pani Barbara Chomacka wręczyła 

zaświadczenie o wyborze na Burmistrza Miasta i Gminy Frombork Pani Małgorzacie Marcie  

Wrońskiej.  

Ad. pkt 4.  

Pani Anna Żurowska powiedziała, że obecnie nastąpi ceremonia złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych.  

Prowadząca obrady najstarsza wiekiem radna  pani Anna Żurowska poprosiła najmłodszego wiekiem 

radnego, czyli panią Agatę Stankiewicz, o odczytywanie z listy kolejno z imienia i nazwiska radnych 

Rady Miejskiej we Fromborku, a następnie każdego wyczytanego radnego o powstanie 

i potwierdzenie ślubowania słowem ,,ślubuję” lub ,, ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Anna Żurowska poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała rotę ślubowania: 

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców." 

Najmłodsza wiekiem radna Agata Stankiewicz, odczytał kolejno z imienia i nazwiska radnych, którzy 

w pozycji stojącej wypowiedzieli słowo ,,ślubuję” lub ,, ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. 

1. Gawłowski Jacek 

2. Gawłowski Wojciech 

3. Jakóbczyk Magdalena 

4. Kędzierska Barbara  

5. Krukowska Wioletta 

6. Łukasik Małgorzata 

7. Markun Robert 

8. Pietkiewicz Zbigniew 

9. Ros Agnieszka 

10. Rymkiewicz Monika 
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11. Stankiewicz Agata 

12. Strabel Dorota 

13. Woelky Longina  

14. Żurowska Anna  

15. Urbanowicz Jadwiga 

Ad. pkt 5.  

Radna Anna Żurowska powiedziała, że obecnie nastąpi złożenie ślubowania przez Burmistrza Miasta 

i Gminy Frombork.  

Radna Anna Żurowska odczytała urywkami słowa roty ślubowania jak niżej, a Pani Małgorzata Marta 

Wrońska, powtórzyła słowa roty, dodając na koniec słowa ,,tak mi dopomóż Bóg’  

"Obejmując urząd Burmistrza Miasta i Gminy Frombork uroczyście ślubuję,  że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców Miasta i Gminy Frombork." "Tak mi dopomóż Bóg." 

Pani Burmistrz Małgorzacie Marcie  Wrońskiej wręczono insygnium władzy samorządowej oraz  

złożono gratulacje i życzenia w związku z objęciem funkcji Burmistrza.  

 Wszyscy powstali. Sztandar wyprowadzono.  

Ad. pkt 6 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że obecnie nastąpi wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano radnego Jacka Gawłowskiego, który wyraził zgodę. 

 

Ww. propozycję poddano pod głosowanie.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0  radnych.  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Sekretarzem obrad został radny Jacek Gawłowski.  

 

 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że obecnie radni przystąpią do ustalenia porządku obrad I sesji 

Rady Miejskiej we Fromborku.  

Radna Anna Żurowska powiedziała, że  załącznikiem do Postanowienia Komisarza Wyborczego                  

z  dnia 25 listopada 2014 r., był porządek obrad, który został dostarczony radnym wraz z materiałami 

na sesję.  Radna dodała,  że do materiałów przesłanym radnym, dołączony został również porządek 

obrad w którym zaproponowano wprowadzenie  pod obrady kolejne projekty uchwał.   

Proponowany porządek obrad to rozszerzenie porządku obrad przedstawionego przez komisarza 

wyborczego. Proponuje się po punkcie 9 dodać następujące punkty: 

pkt. 10. Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady 

pkt. 11. Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady. 

pkt. 12. Powołanie stałych komisji Rady.  
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Radna Anna Żurowska poddała pod głosowanie zaproponowany wniosek o wprowadzenie nowych 

punktów do porządku obrad. 

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.  

 

Radna Anna Żurowska odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie 

jej prawomocności.   

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze. 

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

6. Ustalenie porządku obrad. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

10. Powołanie Komisji Rewizyjnej Rady. 

11. Powołanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady. 

12.  Powołanie stałych komisji Rady.  

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie sesji.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Ad. pkt 7. 

 

Radna Anna Żurowska powiedziała, że zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, rada gminy wybiera ze swego grona przewodniczącego i wiceprzewodniczącego  

bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady,                          

w  głosowaniu tajnym. Głosowanie tajne przeprowadza komisja skrutacyjna, powołana każdorazowo 

przez radę. Przewodniczącego komisji skrutacyjnej wybierają jej członkowie. W głosowaniu tajnym 

radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią Rady, przy czym każdorazowo rada ustala 

sposób głosowania. Karty do głosowania wydawane są radnym bezpośrednio przed głosowaniem. 

Komisja skrutacyjna przed głosowaniem objaśnia sposób głosowania i przeprowadza je. Po  

przeliczeniu głosów komisja sporządza protokół, a przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytuje go 

radzie, podając wyniki głosowania. Karty z oddanymi głosami oraz protokół komisji skrutacyjnej                   

z głosowania stanowią załącznik do protokołu z sesji.  
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Radna Anna Żurowska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej                

we Fromborku.  

Radna Wioletta Krukowska zgłosiła kandydaturę radnej Moniki Rymkiewicz.  

Radna Anna Żurowska zapytała, czy radna Monika Rymkiewicz wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radna Monika Rymkiewicz odpowiedziała, że wyraża zgodę.  

Zgłoszono kandydaturę radnej Barbary Kędzierskiej . 

Radna Anna Żurowska zapytał, czy radna Barbara Kędzierska wyraża zgodę na kandydowanie.  

Radna Barbara Kędzierska  odpowiedziała, że wyraża zgodę.  

 

Radna Anna Żurowska zapytała, czy zgłaszane są jeszcze inne propozycje? 

Radna dodała,  że rozumie, iż lista kandydatów jest zamknięta. Radna powiedziała, że skoro nie ma 

dalszych zgłoszeń, proponuje przystąpić do powołania Komisji Skrutacyjnej. Radna przypomniała, że 

osoby kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Radna poprosiła o zgłoszenie 

radnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej, proponując aby był to trzy osobowy skład.  

 

Zgłoszono kandydaturę radnego Roberta Markun. 

Radny Robert Markun wyraził zgodę na prace w komisji.   

Zgłoszono kandydaturę radnej Doroty Strabel.  

Radna Dorota Strabel wyraziła zgodę na prace w komisji.  

Zgłoszono kandydaturę radnego Jacka Gawłowskiego. 

Radny Jacek Gawłowski wyraził zgodę na prace w komisji.  

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

- Robert Markun 

- Dorota Strabel 

- Jacek Gawłowski 

 

Radna Anna Żurowska poprosiła o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych.  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Radna Anna Żurowska ogłosiła 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i wyboru 

spośród siebie przewodniczącego oraz przygotowania kart do głosowania.  

 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska pogratulowała radnym oraz dodała, że ma nadzieje, iż razem                   

z radą będzie dobra współpraca na rzecz gminy Frombork, mieszkańców. Pani burmistrz Małgorzata 

Wrońska powiedziała, że ma nadzieje, że podziały przedwyborcze znikną, a cztery lata będą spokojne 

i owocne w pracy. Pani Burmistrz powiedziała, że liczy na wsparcie sołtysów radami, propozycjami, 

gdyż są najbliżej mieszkańców sołectw. Pani Burmistrz podziękowała za przybycie wszystkim 

kierownikom i dyrektorom jednostek podległych.   

 

Radna Anna Żurowska wznowiła obrady sesji. Radna Anna Żurowska poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o objaśnianie zasad głosowania.  
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Radna Dorota Strabel powiedziała, że  głosowanie na Przewodniczącego Rady polega na tym, 

że:  

1.  radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku „x” w jednej kratce, obok nazwiska 

kandydata, opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata na Przewodniczącego Rady. 

2. Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

a) postawi znak „x” w więcej niż jednej kratce; 

b) nie postawił znaku „x” w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 

c) wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- głos taki uważa się za nieważny. 

 Za wybranego na przewodniczącego Rady uważa się kandydata, który uzyskał największą ilość 

głosów (znaków „x” w kratce przy nazwisku tego kandydata), przewyższającą połowę liczby radnych 

obecnych na sesji. Radna dodała, że za chwilę zostaną rozdane karty do głosowania, i po kolei                       

( alfabetycznie) każdy po wypełnieniu karty, będzie podchodził do urny oddając swój głos.  

Zasady głosowania na Przewodniczącego Rady stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 

Karty do głosowania rozdano. Radni zagłosowali oraz wrzucili kartę do urny podchodząc 

alfabetycznie.  

Radna Anna Żurowska ogłosiła przerwę w obradach w celu obliczenia przez Komisje Skrutacyjną 

głosów i sporządzenia protokołu, który zostanie odczytany na sali obrad przez Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej.  

Radna Anna Żurowska wznowiła obrady Sesji. Poprosiła Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej  

o odczytanie protokołu z wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku.  

Radna Dorota Strabel odczytała protokół z wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku. 

Przewodniczącym Rady Miejskiej we Fromborku została radna Barbara Kędzierska.  

Protokół z  wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu z sesji. 

Radna Anna Żurowska odczyta projekt uchwały nr I/1/14  Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 

28.11.2014 r.  w  sprawie powołania Przewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku.  

Radna zapytała, czy są jakieś pytania lub uwagi do ww. projektu uchwały. 

Żadnych uwag oraz pytań nie zgłoszono.  

Radna poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr I/1/14 stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8. 

Najstarsza wiekiem Radna Anna Żurowska w związku z wyborem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

we Fromborku, przekazała prowadzenie dalszej części sesji Rady Miejskiej we Fromborku radnej 

Barbarze Kędzierskiej.  
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Przewodnicząca Rady radna Barbara Kędzierska podziękowała za powierzona zadania.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy 

zmarłego księdza prałata Tadeusza Graniczki.  

Ad. pkt 9. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że następnym punktem porządku obrad jest 

wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku.  

Zgłoszono  kandydaturę radnego Jacka Gawłowskiego. 

Radny Jacek Gawłowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Zgłoszono  kandydaturę radnej Longiny Woelky. 

Radna Longina Woelky nie wyraziła zgody na kandydowanie.   

Zgłoszono kandydaturę radnego Zbigniewa Pietkiewicza. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.  

Zgłoszono kandydaturę radnej Magdaleny Jakóbczyk.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła listę zgłoszonych kandydatów.  

Listę poddano pod głosowanie.  

 

Za przyjęciem było 15 radnych. 

Przeciw było 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodnicząc Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że obecnie nastąpi wybór Komisji 

Skrutacyjnej. Radna przypomniała, że osoby kandydujące na Wiceprzewodniczącego Rady nie mogą 

wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Radna poprosiła o zgłaszanie kandydatur do pracy w komisji.  

Przewodnicząca Rady zaproponowała 3 osobowy skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Zgłoszono kandydaturę radnej Doroty Strabel.  

Radna Dorota Strabel wyraziła zgodę.  

Zgłoszono kandydaturę radnego Roberta Markun.  

Radny Markun wyraził zgodę.  

Zgłoszono kandydaturę radnego Wojciecha Gawłowskiego.  

Radny Wojciech Gawłowski wyraził zgodę.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poddała pod głosowanie skład komisji Skrutacyjnej.  

 

Za przyjęciem składu  głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska ogłosiła 10 minutową przerwę w celu ukonstytuowania się 

komisji i wybrania spośród siebie przewodniczącego oraz ustalenia zasad głosowania.  
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Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła obrady sesji. Przewodnicząca Rady Barbara 

Kędzierska poprosiła przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania.  

 

Radna Dorota Strabel powiedziała, że radni dokonują wyboru Wiceprzewodniczącego poprzez 

postawianie znaku X w  jednej kartce obok nazwiska, opowiadając się w ten sposób za wyborem tego 

kandydata na wiceprzewodniczącego Rady 

 Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

a) postawi znak „x” w więcej niż jednej kratce; 

b) nie postawił znaku „x” w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 

c) wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- głos taki uważa się za nieważny. 

Za wybranego na Wiceprzewodniczącego Rady uważa się kandydata, który uzyskał bezwzględną ilość 

głosów (znaków „x” w kratce przy nazwisku tego kandydata), przewyższającą połowę liczby radnych 

obecnych na sesji. Jeżeli żaden z kandydatów nie otrzyma takiej ilości głosów, wówczas odbędzie się 

ponowne głosowanie na dwóch kandydatów, którzy uzyskali największą liczbę głosów.  

 

Radna Dorota Strabel dodała, że za chwilę zostaną rozdane karty do głosowania, i po kolei  ( 

alfabetycznie) każdy po wypełnieniu, będzie podchodził do urny oddając swój głos.  

Zasady głosowania stanowią załącznik nr 10. 

Karty do głosowania rozdano.  Radni zagłosowali  oraz wrzucili kartę do urny podchodząc 

alfabetycznie. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska ogłosiła przerwę w obradach w celu obliczenia przez 

Komisje Skrutacyjną głosów i sporządzenia protokołu, który zostanie odczytany na sali obrad przez 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła obrady sesji. Poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku.  

Radna Dorota Strabel odczytała protokół z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej               

we Fromborku.  Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej we Fromborku został radny Jacek 

Gawłowski.  

Protokół z  wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej we Fromborku stanowi załącznik 11 do 

protokołu z sesji. 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczyta projekt uchwały nr I/2/14  Rady Miejskiej            

we Fromborku z dnia 28.11.2014 r.  w  sprawie powołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej             

we Fromborku.  

Radna zapytała, czy są jakieś pytania lub uwagi do ww. projektu uchwały. 

Żadnych uwag oraz pytań nie zgłoszono.  

Radna poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr I/2/14 stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Ad. pkt 10. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że Rada gminy kontroluje działalność wójta, 

gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy, w tym celu powołuje 

Komisję Rewizyjną. Zgodnie z Regulaminem Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku ( 

załącznik nr 9 do Statutu Gminy Frombork) w skład komisji wchodzą wyłącznie radni w liczbie od 3 

do 5, w tym przedstawiciele wszystkich klubów. Liczbowy skład komisji ustala Rada przed 

rozpoczęciem wyboru jej członków. Członków komisji Rada powołuje spośród radnych. Członkami 

komisji nie mogą być Przewodniczący oraz Wiceprzewodniczący Rady. Rada wybiera 

Przewodniczącego Komisji  oraz pozostałych członków komisji.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska  poprosiła o składanie wniosków dotyczących liczby 

członków Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni ustali, iż skład Komisji Rewizyjnej będzie trzyosobowy.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zapytała, kto jest za ustaleniem trzyosobowego składu 

Komisji Rewizyjnej.  

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Barbra Kędzierska prosiła o zgłaszanie kandydatów. Radna dodała, że 

kandydaci muszą wyrazić zgodę na kandydowanie. 

 

Zgłoszono kandydaturę radnego Roberta Markuna. 

Radny Robert Markun nie wyraził zgody na członkowstwo w komisji. 

Zgłoszono kandydaturę radnej Agnieszki Ros. 

Radna Agnieszka Ros wyraziła zgodę na członkostwo w komisji.  

Zgłoszono kandydaturę radnego Zbigniewa Pietkiewicza. 

Radny Zbigniew Pietkiewicz wyraził zgodę na członkowstwo w komisji. 

Zgłoszono kandydaturę radnej Magdaleny Jakóbczyk. 

Radna Magdalena Jakóbczyk wyraziła zgodę na członkowstwo w komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Barbra Kędzierska zapytała, czy ktoś jeszcze zgłasza jakąś kandydaturę na 

członka Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni nie dokonali więcej zgłoszeń.  

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że w związku, iż więcej kandydatur nie 

zgłoszono, pod głosowanie podaje zamknięcie listy kandydatur. Radna odczytała, że w skład Komisji 

Rewizyjnej proponowani są radni Agnieszka Ros, Zbigniew Pietkiewicz, Magdalena Jakóbczyk. 

 

 

Za głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  
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Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr I/3/14 Rady Miejskiej                    

we Fromborku z dnia 28 listopada 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

we Fromborku.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik  nr 3 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że Radny może pełnić funkcję 

Przewodniczącego tylko jednej komisji stałej. Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada 

na wniosek Komisji w sposób jawny. Zastępcę Przewodniczącego Komisji wybierają członkowie 

komisji na wniosek Przewodniczącego komisji. Przewodniczący komisji organizuje pracę komisji                 

i prowadzi jej obrady.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska  ogłosiła 10 minutową  przerwę w obradach w  celu 

ukonstytuowania się komisji oraz wyborze z pośród siebie przewodniczącego.   

 Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła posiedzenie sesji.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o przedstawienie kandydata na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Zaproponowano, aby przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Magdalena Jakóbczyk. 

Propozycje poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych  

 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej została radna Magdalena Jakóbczyk. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła przewodniczącą Komisji Rewizyjnej                                

o przedstawienie propozycji zastępcy Przewodniczącej. 

 

Radna Magdalena Jakóbczyk powiedziała, że proponuje, aby zastępcą przewodniczącej komisji 

Rewizyjnej została radna Agnieszka Ros. 

  

Propozycje poddano pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych  

 



11 
 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała projekt uchwały nr I/4/14 Rady Miejskiej we 

Fromborku z dnia 28 listopada 2014 r. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik  nr 4 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12. 

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że Rada Miejska we Fromborku poza Komisja 

Rewizyjną powołuje następujące stałe komisje: 

- Budżetu i Finansów 

- Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

- Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych  

Rada w drodze uchwały ustala przedmiot działania komisji, liczbę członków i jej skład osobowy.  

Przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego komisji wybierają i odwołują członkowie komisji 

zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska ogłosiła, przerwę w obradach w celu ukonstytuowania się 

Komisji oraz wyborze z pośród siebie przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego.  

 Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska wznowiła obrady  sesji Rady Miejskiej  we Fromborku.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz zapytał, czy może jako członek komisji Rewizyjnej być członkiem innej 

Komisji. 

Pani sekretarz Maria Rogińska odpowiedziała, że tak. W statucie oraz w ustawie nie jest uregulowane 

to zagadnienie.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska poprosiła o wpisanie się radnych na listy do 

poszczególnych komisji, aby na tej podstawie powołać składy poszczególnych komisji.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska dodała, że każdy radny powinien wpisać się do jakieś 

komisji, ponieważ zgodnie ze statutem, radni winni uczestniczyć w sesjach oraz pracach komisji, do 

których zostali wybrani.  

Ustalono skład  liczbowego członków poszczególnych komisji: 

- Budżetu i Finansów -  5 członków 

- Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa - 5 członków 

- Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych - 4 członków 

Zostały odczytane propozycje składów stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku.  

Przedstawione propozycje zostały poddane pod głosowanie.  

Za przyjęciem  głosowało 15 radnych. 

Przeciwko głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
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Radna Barbra Kędzierska odczytała projekt nr I/5/14 z dnia 28 listopada 2014 r.  Rady Miejskiej                

we Fromborku w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej we Fromborku.  

 

Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radnych.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radna Barbara Kędzierska poprosiła o przedstawienie Przewodniczących i Zastępców 

Przewodniczących Komisji.  

- Komisja Budżetu i Finansów 

Przewodniczący – Monika Rymkiewicz 

Wiceprzewodniczący – Jadwiga Urbanowicz  

-Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

Przewodniczący – Longina Woelky  

Wiceprzewodniczący – Wioletta Krukowska  

- Komisja Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych  

Przewodniczący – Agata Stankiewicz 

Wiceprzewodniczący – Anna Żurowska 

 

Ad. pkt 13. 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że obecnie jest możliwość zgłaszania wolnych 

wniosków.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska przedstawiła nowej Radzie sołtysów z poszczególnych sołectw. 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska odczytała pismo od Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej  

Bronisława Komorowskiego z gratulacjami dla Burmistrza Miasta i Gminy Frombork Pani 

Małgorzaty Wrońskiej oraz Radnych Rady Miejskiej we Fromborku.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że wychodząc na przeciw oczekiwaniom wyborców, 

występuje z inicjatywą, aby na szczeblu Urzędu Miasta wyznaczyć osobę do kompleksowej  obsługi 

sołectwa.  

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że sołtysi są bezpośrednio związani ze swoimi 

sołectwami i ich mieszkańcami oraz są głosem mieszkańców na posiedzeniach komisji i sesjach. Pani 

Burmistrz poprosiła o sprecyzowanie czym miałaby się zajmować wyznaczony pracownik.  

Radny Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że chodzi o osobę, która zajęłaby się sprawami sołectwa,  

miałby to być pracownik jakieś komórki. Chodzi o sprawy typowo sołeckie,  w sprawach 

podejmowanych uchwał sołeckich. 

Pani Burmistrz Małgorzata Wrońska powiedziała, że każdy z referatów zajmuje się innymi sprawami 

i mieszkańcy gminy są kierowani do konkretnego pracownika.  Pani Burmistrz dodała, że w urzędzie 

pracuje osoba, która zajmuje się funduszem sołeckim. Pracownik ten współpracuje z sołtysami.  
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Pani sekretarz Maria Rogińska dodała, że do Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa włączeni 

są sołtysi poszczególnych sołectw.  

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 14   

 

Przewodnicząca Rady Barbara Kędzierska powiedziała, że w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad,  zamyka I sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Sekretarz obrad: Jacek Gawłowski   

Protokołowała : Monika Iwańska 

 


